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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego, z dnia 2 grudnia 2022 r., 

w sprawie modernizacji przejść dla pieszych w ciągu ul. Łagiewnickiej przy 

ul. Kuropatwiej i ul. Jaskółczej w Łodzi informuję, że Biuro Inżyniera Miasta oraz Zarząd 

Dróg i Transportu popierają wniosek Rady Osiedla Łagiewniki. Z uwagi jednak na 

znaczną liczbę drzew znajdujących się w ww. lokalizacjach, nie ma możliwości 

wykonania aktywnych przejść dla pieszych, zasilanych wyłącznie z baterii solarnych. 

W związku z tym, w przypadku realizacji postulatu Pana Radnego, należy podłączyć 

oznakowanie do stałego zasilania, co stanowi zadanie inwestycyjne wymagające 

wykonania projektu oraz wygospodarowania stosownych środków finansowych. Po 

uzyskaniu dodatkowych informacji w zakresie możliwości realizacji przedmiotowej 

inwestycji, otrzyma Pan uzupełnienie w przedmiotowej sprawie.
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